
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 20. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 102
Vil ministeren bekræfte, at det først er med arrangørkompensationsordningen fra august,
som der ikke endnu kan søges på grundlag af, at det bliver muligt for f.eks. superliga-
klubber at medtage omkostninger optaget efter 6. april eksempelvis testomkostninger,
indretning af stadions m.v. og, at der dermed er en naturlig forklaring på, hvorfor flere
klubber ikke har søgt, og at årsagen dermed ikke er fordi, der ikke er et behov for
ordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stén Knuth (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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